
 
 

Ouderwerking Basisschool Atheneum Keerbergen 

 

verslag van de OBAK vergadering van 20 september 2016 
 

Datum: 11 oktober 2016 

Plaats: Lerarenlokaal Basisschool Koninklijk Atheneum Keerbergen 

Aanwezig: Voor OBAK :  Paul Van der Stappen, Katia Vandermeiren, Katleen Michiels, Debby Van 
Der Perre, Anja De Deckker, Joachim Van Dijk, An Willems, Iris Jorissen, 
Sophie de Lunardo, Dimitri Poels, Sofie De Maesschalck  

Voor de school :  Anne Schotte (directie), juf Tanja (1° kleuterklas), juf Katrien (1° 
leerjaar), Juf Ester (5° leerjaar), Inne (Manneke Maan) 

 
 
 

1. Start van het nieuwe werkjaar 
 

OBAK start  het nieuwe jaar met enkele nieuwe gezichten. Zo wordt onze groep elk jaar wat groter .  
 
Helaas heeft de vorige voorzitster Kristina De Marteau de OBAK ploeg verlaten (haar kinderen zijn overgegaan 
naar het middelbaar en zij gaat nu in de oudervereniging van de Middenschool aan de slag). Dit wil ook zeggen 
dat OBAK een nieuwe voorzitter moest aanstellen.  Paul Van der Stappen is hierbij aangesteld om deze taak 
van Kristina over te nemen. Daarnaast werd overeengekomen dat Katia Vandermeiren de financiën onder 
haar verantwoordelijkheid zal nemen en dat Katleen Michiels de functie van verslaggeefster zal opnemen.  
 
 

2. Kort financieel verslag 
 

OBAK heeft op dit moment ruim 2.000 € in kas.  
 

Met het  geld dat OBAK in kas heeft ondersteunt OBAK de school waar nodig, op voorwaarde dat dit ten 
voordele is van de leerlingen én past binnen een lessenpakket. Bijvoorbeeld de aankoop van een schommel 
voor de kleuters of een “honderdveld” op de speelplaats of didactisch materiaal,… Liefst duurzame zaken 
waar de leerlingen verschillende jaren van kunnen genieten.  
 
Zo hebben we vorig schooljaar enkele fietsen kunnen aankopen voor de hoogste graad van de lagere school 
(5° en 6° leerjaren). Het sponsoren van de dure busreizen voor de kleuters (zoals het vorige schooljaar) gaan 
we dit jaar niet meer doen, het is gewoon geen oplossing voor een weerkerend jaarlijks probleem.  Dit neemt 
niet weg dat het probleem moet worden opgelost voor de juffen en meesters, de leerlingen verdienen het 
zeker van zoveel mogelijk op uitstap te kunnen gaan! Op dit moment laat de maximumfactuur het echter 
niet toe van veel uitstappen te doen naar bijv. de lokale horeca en winkels, tandartspraktijk, bakker, ….. OBAK 
én de school  zijn volop aan het zoeken naar een lange termijn oplossing hiervoor. 
 
Tips of ideeën rond projecten die OBAK zou kunnen sponsoren of voor het oplossen van de bussen-
problematiek  zijn altijd welkom via ons nieuwe emailadres :  
 

obak@bskeerbergen.be 
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3. Te noteren in je agenda 
 

- volgende OBAK vergaderingen op 08/11, 08/12, 17/01, 14/03, 09/05 en 13/06 

- 5 oktober 2016 – dag van de leerkracht  

- 26 oktober 2016 – halloween tocht Manneke Maan  

- 24 / 25 november 2016 – grootouderfeest voor de kleuters 

- 16 december 2016  – kerstmarkt  

- 4 februari 2017 – Dag van het Jonge Talent  “jubileumeditie” (20°) 

- 25 maart 2017 – schoolfeest 

- 6 mei 2017 – opendeurdag  

- 23 juni 2017 – rommelmarkt  

 

4. Strapdag – evaluatie  
 
Deze projectweek is heel succesvol afgesloten. 
Algemeen zijn de reacties enorm positief:  “zeer geslaagd project” , “kippenvelmoment”… allemaal heel 
lovende woorden.  
Proficiat aan het schoolteam voor hun inzet en nogmaals dank aan de sponsor voor de hesjes ! 
 
Bekijk de reportage & vele foto’s zeker eens op Nieuwsblad.be : 
http://www.nieuwsblad.be/cnt/blcju_02473629?pid=5861726 
 
Met de fluohesjes willen OBAK en de sponsor de veiligheid van de leerlingen op weg naar en van school 
verhogen. De hesjes zullen dan ook verplicht van november tot en met maart moeten gedragen worden, en 
op alle buitenschoolse uitstappen die met de klas worden gedaan (kermis, stadbezoeken, speeltuinen, parken, 
fietstochten, sportevenementen, …) 
 
Ook willen OBAK en de school  de ouders er op attent maken dat ze wanneer ze parkeren om de kinderen af 
te zetten ’s morgens of op te halen ’s avonds zich zeker moeten houden aan de verkeersregels. Uit 
verschillende reacties blijft het soms chaotisch te verlopen en parkeren ouders zich om het even waar en hoe 
alsof er geen verkeerregels bestaan.  Het is betreurend te moeten vaststellen dat dit alleen goed blijkt te lukken 
als er politie hiervoor wordt ingezet?!  
 
Bovendien wordt er nog eens extra op aangedrongen dat de ouders die met de wagen ’s avonds door de 
Nachtegalendreef komen extra opletten wanneer de fietsers daar het schooldomein verlaten. Leerkrachten 
hebben trouwens ook de bevoegdheid om auto’s tegen te houden zo lang leerlingen per fiets de school 
verlaten. 
 
In maart volgt nog een autoluwe week met proeven rond fietsbehendigheid en in mei is er de verkeersproef in 
functie van het diploma.  
 
 

5. Enquête Manneke Maan  
 
Vorig jaar heeft  het OBAK team samen met de directie en Manneke Maan beslist om een enquête op te 
maken rond de werking van Manneke Maan. De vragenlijst is ondertussen volledig opgesteld en dient enkel 
nog gefinaliseerd te worden. Hiervoor zal het werkteam samen met de directie en MM een afzonderlijke 
meeting beleggen. 
 
Binnen het team van Manneke Maan zijn er enkele veranderingen gebeurd waardoor er een frisse start 
genomen werd met nieuwe leden binnen dat team.  Er werden reeds enkele aanpassingen in de werking 
doorgevoerd waardoor de  vraag zich stelt  of een enquête op dit moment afnemen  wel relevant is?! Langs 
de andere kant kunnen we uit de feedback van de ouders ook wel dingen leren of meteen verbeteren… De 
beslissing ligt nog even in het midden. We gaan dit nog even afwachten en binnenkort terug opnemen in 
overleg met het hele team van Manneke Maan.  
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6. Groenproject Juf Cynthia  
 
Zoals eerder meegedeeld is Juf Cynthia overgeplaatst naar een andere school. Zij is nu directrice in Beersel. 
Juf Cynthia was de initiatiefneemster van het groenproject op deze school. Zo was er het idee van 
bloem/plantenbakken te plaatsen op de speelplaats zodat de klassen samen enkele gewassen konden 
kweken. Dit ter vervanging van de tuintjes, die toch niet zo vruchtbaar blijken te zijn. OBAK was bereid om dit 
project (mee) te sponsoren op voorwaarde dat dit mee opgenomen zou  binnen het lessenpakket en er dus 
gedurende het hele jaar door alle leerjaren de nodige aandacht aan gegeven zou worden 
 
Niet iedereen binnen het lerarenkorps is echter overtuigd van de meerwaarde van deze kweekbakken: lukt het 
wel voor elke klas van dit wekelijks te onderhouden, het oogstseizoen valt meestal in de vakantieperiodes, 
etc…  
 
Voorlopig is dit project even on hold. De leerkrachten zullen eerst nagaan of er voldoende interesse voor is. 
 

 
7. Dag van het Jonge Talent “jubileumeditie” (4 februari 2017) 
 
We zijn momenteel nog aan het brainstormen, wat de “jubileumeditie” zal inhouden. Hierrond wordt een 
afzonderlijke  vergadering ingepland, waarop  iedereen ideetjes naar voor brengen kan.  
 
Debby & Katia zijn aangesteld als verantwoordelijken voor de logistiek van dit event (catering, aankleding van 
de zaal, standjes voor eten en tombola, financiën, bestellingen, taakverdeling, …) en zullen dit jaar ook 
verantwoordelijk zijn voor de extra jubileum evenementen.  
Kristina De Marteau heeft voorgesteld dat ze ook nog dit jaar wil meewerken aan de tombola. Dit voorstel werd 
in dank aanvaard. 
Paul blijft verantwoordelijk voor het artistieke deel van de Dag van het Jonge Talent (indeling van het 
programma, afspraken met de leerlingen, muziek, powerpoint, podium, instrumenten, medailles en bekers, 
techniek, backstage, …)    
De bediening van de techniek (muziek, microfoons, licht, powerpoint)  tijdens de show zelf zal dit jaar gebeuren 
door Markus (vriend van Sophie) .  
 
Voelen andere ouders zich geroepen om bij de Dag van het Jonge Talent mee te helpen, of ken je iemand die 
dit graag wil doen, laat zeker iets weten via ons mailadres : obak@bskeerbergen.be 
 
 

8. Infrastructuur  
 
Onze directrice heeft gemeld dat er volgende week een firma komt kijken van waar de geurhinder in de toiletten 
komt. Dit probleem zal dus op zeer korte termijn worden aangepakt.  
Het sanitair op bepaalde plaatsen binnen de scholen campus is wel aan vervanging toe. Deze renovatiewerken 
zijn mee opgenomen in het jaaractieplan en hier is door de scholengroep een budget voor vrijgemaakt. Dit wil 
zeggen dat de werken dit schooljaar nog zullen worden uitgevoerd.  
 
De boven de grond uitstekende boomstronken in de Nachtegalendreef aan de kant van de afsluiting van de 
school zullen worden verwijderd. Dit maakt dat er daar enkele parkeerplaatsen voor de school kunnen 
bijkomen. De offerte is aangevraagd door OBAK en overgemaakt aan de directie. Onze directrice gaat er voor 
zorgen dat deze kosten kunnen gefinancierd worden door het domein Campus. Deze werken staan dus weldra 
ook op het programma.  
 
(n.v.d.r. : ondertussen werden de boomstronken reeds verwijderd en is er dus meer en betere 
parkeergelegenheid) 
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9. Variaronde (kort) : 
 
- Website : Deze mist nog wat up-to-date informatie blijkbaar (oa. Huishoudelijk reglement Manneke Maan) 

& zijn enkele links verouderd. IT-er Daniël krijgt de opdracht om deze te updaten.  

 

- Nieuw emailadres voor OBAK : obak@bskeerbergen.be 
 

- Nieuwe activiteiten : uitdelen van ontbijtmanden? Sofie werkt dit verder uit tegen volgende vergadering  

 
- Een hekel punt op onze vergadering blijft de organisatie van de betalingen van schoolrekeningen.  

Conclusie : dit moet echt anders voor beide partijen.  Enerzijds voor de ouders die bijvoorbeeld graag een 
overzicht willen van al hun uitgaven, en van de rekeningstand van hun foodiepas. Anderzijds voor de juffen 
en meesters die toch echt niet meer moeten belast worden met deze administratieve taken, nl. innen en 
bijhouden van de rekeningen en het geld van elk kind apart. Dit zou allemaal moeten vervat zitten in één 
uniform transparant systeem.   
Goed om te horen dat de school momenteel volop bezig is met het installeren van het softwarepakket 
“Smartschool”. Mogelijk is dit een (deel van de) oplossing voor dit probleem en zouden zo  frustraties 
vermeden kunnen worden. Nog even geduld dus, er wordt aan gewerkt! 

 
(n.v.d.r. : ondertussen zijn er reeds oplossingen voorgesteld voor de maximum factuur en het betalen van 
het geld voor de foodiepas. Deze zullen verder opgevolgd worden). 

 
Volgende vergadering is op 8 november 2016.  
 
 
OBAK Ouderwerking 
 
OBAK@bskeerbergen.be 
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